
Št. del.:  

 

 

Zapisnik 2. seje Sveta staršev Osnovne šole Vrhovci v šolskem letu 2023/2024, 

ki je potekala v jedilnici Osnovne šole Vrhovci, v ponedeljek 4. 3. 2024 s 

pričetkom ob 17. uri 

 

 
Vabilo in gradivo za sejo je bilo članom posredovano 26. 2. 2024.  
 
Prisotni člani sveta staršev:  
Robert Rogelj, Nina Zdešar, Stanislav Stojanović, Luka Klemenc – nadomestni član 
1.d, Špela Nanut, Boris Matjašec, Edvard Grabrijan, Mateja Vaz Fernandes, Špela 
Tešar, Ines Krševan Gorjup, May Inesz, Ksenija Cafuta, Sara Urač, Azra Handanagić 
Junuzović, Peter Špindler, Gašper Mikolič, Simona Setničar, Anja Koščak, Marjeta 
Benčina, Gregor Grmek, Petra Japelj, Mojca Bizjan, Tatjana Baloh Leban, Tjaša 
Redek, Primož Može, Gregor Ucman,  Matej Maček, Sergej Faletič. 
  
Odsotni člani sveta staršev: Jelena Burnik, Tadeja Klopčič, Matjaž Horvat, Leonida 
Kraševec. 
 
Drugi prisotni na seji: ravnateljica Marjanca Vampelj, pomočnica ravnateljice Urška 
Letnar Smolčič, pomočnik ravnateljice Bojan Lipovec. 
 

Predlog dnevnega reda: 

 

1. Potrditev zapisnika 1. dopisne seje sveta staršev  

2. Realizacija LDN ob koncu 1. ocenjevalnega obdobja 

3. Poročilo o delu šolskega sklada 

4. Priprave na novo šolsko leto 

5. Seznanitev z dopolnitvijo dokumentov vzgojnega delovanja   

6. Razno 

 

K točki 1: Potrditev zapisnika 1. dopisne seje sveta staršev 

Na zapisnik ni bilo pripomb. Člani so sprejeli 

Sklep št.1: 

Zapisnik 1. dopisne seje v šolskem letu 2023/2024 se potrdi. 

 

K točki 2: Realizacija LDN ob koncu 1. ocenjevalnega obdobja 

Ravnateljica je povedala, da je iz poročila  izpadla delavnica Skrb za duševno zdravje 7., 8. 

in 9. r. Na realizacijo LDN ob koncu 1. ocenjevalnega obdobja ni bilo pripomb. 
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K točki 3: Poročilo o delu šolskega sklada 

Ravnateljica se zahvaljuje staršem za vplačevanje staršev v sklad in članom upravnega 

odbora šolskega sklada, da ji izkazujejo zaupanje glede porabe sklada. Od 15 tisoč so porabili 

že nekaj za zimsko šolo v naravi, vsem otrokom so kupili risalne liste, odobrili so vlogo 

mentorjem za obisk Münchna (projekt EU), nekaj vlog pričakujejo za tabore v 2., 4., in 8. r. in 

plačilo prehrane otroku v družini, ki ima trenutno stisko. Ker se tabori in šole v naravi dražijo, 

je dobro, da ima sklad nekaj rezerve. 

Sklad je namenjen za socialna vprašanja in stiske otrok in ne za splošno porabo. 

Bil je podan predlog za redna vplačila v  šolski sklad preko trajnika in pošiljanje elektronskih 

položnic, kar pa ni v skladu z zakonodajo. Postavilo se je vprašanje, če šola zbira papir. 

Ravnateljica pove, da se zbira papir za devetošolce. Čeprav so cene odkupa papirja nizke. 

 

K točki 4: Priprava na novo šolsko leto 

Ravnateljica pove, da vpis prvošolcev še ni zaključen (odlogi, prepisi ipd.). Trenutno je vpisanih 

75 prvošolcev, kar so trije oddelki, šola upa, da bo pri tem ostalo. Tudi na OŠ Vič je to šolsko 

leto vpisanih manj otrok. Po končanem postopku vpisa se bo ravnateljica sestala z MOL in OŠ 

Vič glede nadomestnih prostorov. Lokacija v Tehnološkem parku bo najverjetneje ostala za 

bodoče prvošolce. Selitve na druge šole zaenkrat niso načrtovane. Prvošolci, ki obiskujejo 

pouk v Tehnološkem parku bodo drugi razred obiskovali na matični šoli.  

V primeru, da bo zaradi prostorske stiske vožnja na drugo šolo, se bomo dogovarjali z 

ustanoviteljem.   

Kadrovska situacija je pereča, primanjkuje učiteljev. Za 8. in 9.r bo šola poskušala ohraniti 

učne skupine, ki so koristne za učence, delo je lažje, ker so manjše skupine. 

Spremembe Zakona o Osnovni šoli so bile objavljene v Uradnem listu. Spremembe so: obvezni 

tuji jezik v prvem razredu, obvezen NPZ v 3. razredu, sprememba pri šolajočih na domu (izpiti 

pri vseh predmetih). RAP – razširjen program – dobro deluje, kjer je dvo- ali manj oddelčna 

šola. Naslednje leto ga še ne bo na OŠ Vrhovci, bodo morale pa vse šole preiti na ta sistem 

do 2027.  V maju bo šola preko e-asistenta poslala prijave za podaljšano bivanje za šolsko 

leto 2024/2025. 

 

K točki 5: Seznanitev z dopolnitvijo dokumentov vzgojnega delovanja 

Ravnateljica poda informacijo o dopolnitvi vzgojnega načrta in pravil šolskega reda v skladu z 

zahtevamo inšpekcije. S strani staršev je bil podan predlog, da bi vzgojni načrt dopolnili s 

kulturo oblačenja. Predlog  ni sprejet, saj gre za kočljivo zadevo z vidika vstopanja v osebni 

prostor učencev. Ravnateljica predlaga staršem, da zjutraj preverijo, kako oblečeni otroci 

zapustijo dom. Spletni bonton in vsebine so že vključene v enega od treh vzgojnih dokumentov. 

 

K točki 6: Razno 

- Učitelj fizike ima drugačen način poučevanja, veliko otrok se do njega obnaša nedostojno, 

odnosi so slabi in nihče ni bil zadovoljen. Znanje otrok, ki jih poučuje ta učitelj, ni slabo, uspešni 

so tudi na tekmovanjih. V 8.a razredu so izvedli RU, kjer so bili udeleženi učitelj, učenci in 

razrednik in po pogovoru se je stanje izboljšalo. Sprejet je predlog, da se enako naredi v 8.b.  



- Glede pobude v zvezi s slovenščino v osmih razredih in sicer pri zadnjem ocenjevanju, kjer 

ni bilo nobene odlične ocene in naj bi bili neusklajeni kriteriji ocenjevanja šolskega spisa, so 

učiteljice slovenščine podale pojasnilo, ki je priloga k temu zapisniku.  

Šola je dobila pobudo za organizacijo delavnice ZA LIFE  (o odnosih) in za delavnico finančna 

pismenost. Šola bo v prihodnjem šolskem letu upoštevala predloga. 

- Zunanje senčilo v učilnici 3.c: ravnateljica je dobila predračun za izdelavo in bo izvedena pred 

poletjem. 

- Tekmovanje iz šaha: šolsko tekmovanje ni bilo pravočasno načrtovano, zato je prišlo do 

zmede pri prevozu otrok. Šolski kombi nima certifikata za prevoz otrok. Kombi za šolske 

prevoze je naročen pri  zunanjem izvajalcu in ga je potrebno pravočasno naročiti in plačati.   

- Opozorjeno je bilo na slabo kulturo parkiranja, velikokrat je zaparkirano mesto za invalide, 

zaparkirani so pločniki. Ravnateljica se bo pogovorila s policijo in poziva starše, da ne parkirajo 

na mestih, ki temu niso namenjena. Podan je bil predlog, da šola poskrbi za oviro, ki bi 

preprečevala parkiranje pred vhodom. Predstavnica staršev poda predlog, da se ponovno 

organizira peš bus. Starši prosijo vodstvo šole za ponovno obveščanje staršev o upoštevanju 

varnosti in pravilnega parkiranja.    

- Opozorjeno je bilo na pomanjkanje prostorov za izvedbo športne vzgoje v nižjih razredih. 

Šola to rešuje z vadbo zunaj, kar omogočajo mile zime in s koriščenjem telovadnic, ko so 

učenci višjih razredov odsotni. Starši menijo, da zaradi pomanjkanja športa v telovadnici ni 

mogoče razvijati določenih športnih veščin kot npr. skok na skrinjo, kar posledično pomeni 

slabše ocene pri športu.    

- Starši sedmošolcev si želijo bolj pozitiven pristop pri obvladovanju živahnih otrok, odnosi so 

zelo napeti. Upoštevati je treba razvojno stopnjo otrok (puberteta).  

- Podana je bila pohvala o uspešni delavnici o nasilju, ki jo je izvedla policija v tretjih razredih.  

- Na komentar enega izmed staršev, ki si želi povratno informacijo zakaj šola ne spoštuje 

prepovedi hoje po travi v mokrih mesecih je ravnateljica povedala, da je vesela, ker so otroci 

lahko zunaj in se z uničeno travo na igrišču ne bodo obremenjevali. Omejitve gibanja po travi 

so veljale le ob novo položeni travi.  

Starši so pohvalili delo popoldanskega hišnika. Ponovno so na šoli obudili »zeleno stražo«. 

Urejanje okolice je tudi eden izmed vzgojnih ukrepov.  

- Starši so opozorili na premajhne stole v 3.a razredu. Šola jih bo naročila, vendar potrebujejo 

še nekaj časa. Šola bo poiskala začasno rešitev.  

- Pojavilo se je vprašanje ali imajo učenci dovolj časa, da pojedo kosilo. Pomočnica 

ravnateljice pove, da je narejen razpored obedovanja v jedilnici in učilnicah. Učitelji 

zagotavljajo, da je časa za obedovanje dovolj, vendar se otroci radi zaklepetajo. 

- Podan je bil predlog, da se za starše najstnikov organizira predavanje dr. Mrgole. 

- Postavilo se je vprašanje zakaj se v Tehnološkem parku uporablja  plastičen pribor in jedilni 

servis za večkratno uporabo. Ravnateljica pove, da pribor in servis  ustrezata certifikatom in 

sta lažja za prenos.  

- Starši so ponovno opozorili na kajenje pred šolskimi prostori v Tehnološkem parku. Tako 

starši in učitelji so že opozorili kadilce, a neuspešno. Še enkrat bodo prestavili pepelnik, se 

pogovorili z varnostniki in direktorjem TP.  



- Bila je podana pobuda, da, se ukinejo mobilni telefoni v šoli.  

- Podana je bila pobuda, glede primernega oblačenja učencev. To sicer sodi v avtonomijo 

staršev. Ravnateljica je povedala, da je že pozvala nekatere starše zaradi neprimernih oblačil 

učenk.  

- Postavilo se je vprašanje, ali bo Biserka Karneža Cerjak  bila do konca šolskega leta v 

podaljšanem bivanju 3.B, ali se bo vrnila nazaj Špela Dolenc. Ravnateljica pojasni, da je to 

odvisno od bolniške odsotnosti  zaposlene.  

- Ravnateljica je predstavnike staršev prosila za  posredovanje ostalim staršem naslednje: 

 Dosledno opravičevanje izostankov v primeru odsotnosti otrok. 

 Starši morajo otrokom zagotoviti nove šolske potrebščine, če jih izgubijo. 

 Diskutiranje o ocenjevanju posameznega otroka na roditeljskem sestanku ni 

primerno. 

 Starši se ne morejo odločati o primernosti vključevanja otrok v oddelke. Šola 

pričakuje več strpnosti do otrok, ki so drugačni. 

 Redni pregled in kontrola nad telefoni s strani staršev sta pomembni. 

 Starši naj redno odjavljajo prehrano, četudi imajo otroci regresirane obroke. 

 

- Nekaj staršev je pozvalo ostale starše, da večkrat pohvalijo učitelje, ki imajo zahtevno delo, 

ga dobro opravljajo in si zato zaslužijo tudi pohvalo in ne samo graj.  

- Ravnateljica je opozorila na odtekanje informacij iz septembrskega sestanka sveta staršev 

novinarjem, kar je lahko škodljivo za šolo in učence, zato starše naproša, da se ne 

poslužujejo takšnih praks. 

- Inšpekcijski postopek na temo diskriminacije otrok v TP je že skoraj zaključen. Inšpekcija ni 

ugotovila nepravilnosti. Šola je inšpekciji poslala še dopolnjene dokumente vzgojnega 

delovanja. 

 

 

Zapisala                                                                                       Predsednik 

Marjeta Benčina                                                                           Gregor Grmek 

 

 

 

 

 

 

 


